

Art Analysis

تحليل فني 10/

As a class, we discussed four artworks from art history. Please choose one of those artworks for analysis.

ناقشنا كطلاب صف أربعة أعمال فنية من تاريخ الفن. يُرجى اختيار أحدها لتحليله.

Artist: _____

Title: _____

الفنان: _____ العنوان: _____

1 Observe: Please list six things that you see. (½ point for each thing observed)

ملاحظة: الرجاء سرد ستة أشياء تراها. (نصف نقطة لكل شيء لاحظته)

___/3

-
-
-
-
-
-

2 Analyse: What clues and hints about the meaning has the artist included in this artwork? What idea or feeling does the colour, style, or technique communicate? (2 visual characteristics or clues - 1 point each)

تحليل: ما هي الدلائل والتلميحات التي أدرجها الفنان في هذا العمل الفني؟ ما هي الفكرة أو الشعور الذي ينقله اللون أو الأسلوب أو التقنية؟ (سمتان بصريتان أو دالتان - نقطة واحدة لكل منهما)

For example:

على سبيل المثال:

"The _____ means _____." or "The way the _____ is painted tells me that _____."

"يعني _____." أو "الطريقة التي تم بها رسم _____ تخبرني أن _____."

___/2

-
-

3 Interpret: In full, what do you think the artist is trying to communicate? Please give a specific reason why you think this is so. (Full meaning + your reason)

فسّر: برأيك، ما الذي يحاول الفنان إيصاله؟ يُرجى ذكر سبب واضح لرأيك. (المعنى الكامل + سببك)

___/3

•

•

4 Evaluate: Did the artist do a good job of communicating it? (In other words, Is this a good artwork?) Please give a solid and thoughtful reason why this is so. (1 point for your opinion and 1 point each for your reason)

قيّم: هل أجاد الفنان توصيل فكرته؟ (بمعنى آخر، هل هذا عمل فني جيد؟) يُرجى تقديم سبب وجيه ومدرس لذلك. (نقطة واحدة لرأيك ونقطة واحدة لكل سبب)

___/2

•

•